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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Alice Bah Kuhnke (MP)

2015/16:754 Fri entré på statliga museer

Från den 1 februari har det varit fri entré på vissa av de statliga museerna. För 
att finansiera reformen ökar regeringen anslaget till de statliga 
museimyndigheterna med 80 miljoner kronor. Kulturminister Alice Bah 
Kuhnke motiverar beslutet så här: ”De skatter som finns i museerna är våra 
gemensamma. Därför är det naturligt att vi ser till att alla får chansen att ta del 
av det som vi äger tillsammans.” Problemet är dock att det är långt ifrån alla 
som kan ta del av den fria entrén. Majoriteten av de 18 museerna som nu har fri 
entré ligger i Stockholm. Med få undantag ligger alla i något av våra 
storstadsområden. Vi som bor på landsbygden har med andra ord inte möjlighet 
att ta del av kulturutbudet på samma sätt som storstadsbor. Om regeringen 
menar allvar med att ge fler människor möjlighet att ta del av kulturen finns det 
en möjlighet att flytta vissa av de statliga museerna från storstäderna till andra 
delar av landet.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga kultur- och demokratiministern:

 

Är ministern beredd att utlokalisera de statliga museerna till andra delar av 
landet än storstadsområdena för att på så sätt ge fler möjlighet att ta del av våra 
gemensamma skatter?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-06
Besvaras senast
2016-02-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


